
Zápis z jednání OORP v Boskovicích dne 13. 4. 2017 

 

1) Zahájení 

2) Diskuze k soutěži POOD 

3) Plán práce na první pololetí 2017 

4) Kontrola a diskuze propagačních materiálů k prevenci 

5) Informace k činnosti stávajících členů i představení nových 

zájemců o práci v OORP 

6) Závěr 

 

Přítomní: Zdeněk Špaček, Ladislav Kantor, František Hamerský, 

Roman Bárta, Miroslav Kolář, Zdeněk Kakáč 

 

 

Předseda rady uvítal přítomné a seznámil je s programem, který byl 

přijat. 

Členové rady odsouhlasili, že odměna vyhodnoceným účastníkům 

soutěže POOD bude opět kniha. Po odsouhlasení na VV zajistí předseda 

rady, Špaček. Dále se členové rady domluvili, že pokud VV schválí 

jejich návrh, provede se předání cen na HZS Blansko za účasti rodičů 

s malým občerstvením a prohlídkou stanice. Pokud VV akci schválí, 

domluvíme termín na druhou polovinu května a v pátek odpoledne. 

Organizaci opět zajistí Špaček. 

Dále jsme se domluvili, že provedeme školení pro členy rady a 

přizveme všechny zájemce z řady hasičů i občanů. Termín je 20. 6. 

2017 v Doubravici nad Svitavou. Téma a lektora ještě upřesníme. 

Předseda přinesl na ukázku různé druhy propagačních materiálů, nad 

kterými jsme besedovali a hodnotili je. Pokusíme se některé objednat. 

Projednali jsme aktivitu členů rady. Po osobním projednání činnosti od 

předsedy rady členové rozhodli, že pro naprostou nečinnost vylučujeme 

pana Jana Jokeše. Paní Pavlu Flokovou, která se odstěhovala mimo 

okres Blansko a není zde ani členkou SDH. Dále po vzájemné dohodě 

odstupuje pan Zdeněk Richtr. 

Naopak jsme přijali za členy pana Miroslava Koláře a Stanislava 

Hladíka, oba z SDH Obůrka a dále paní Marcelu Havířovou z SDH 

Doubravice nad Svitavou. Všichni mají o práci v radě zájem a doufáme, 

že budou pro radu přínosem. 

Zapsal Zdeněk Špaček dne 19. 4. 2017 


